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Prirodno-matematicki fakultet u Novom Sadu Novosadsko popodne

Redakcija

Arpad Takac, PMFArpad Takac, PMFArpad Takac, PMFArpad Takac, PMF

Spiker:
Ostalo nam je da najavimo još projekat koji ce verujem zanimati matematicare ili one koji vole matematiku.
Naime Prirodno matematicki fakultet i Univerzitet u Segedinu, zajednicki sprovode projekat nastava
matematike i statistike u prirodnim naukama, pristup modeliranju i racunarskim metodama. Šta to tacno
znaci i o kakvom projektu je rec, reci ce nam gospodin Arpad Takac. Šta to zapravo zhaci?
Arpad Takac, PMF:
To je meunarodni projekat koji finansira Evropska unija i to je nešto slogan toga projekta je Napred u bolju
buducnost, tako nešto i to je znaci projekat koji služi pre svega za populizaciju matematike i uopšte nauke.
Inace ovde se radi o evropskoj donaciji od preko 200 hiljada evra, od kojih je naravno veci deo dobija
Segedinski univerzitet, a naš Prirodno matematicki fakultet u Novom Sadu je taj koji je kažem saradnik i taj
projekat je, danas zapravo imamo prvu radionicu gde su bile su kolege iz Segedina na celu sa profesorom
Janošom Kašaiem koji je profesor na Segedinskom univerzitetu, a ja sam rukovodilac naše strane. Taj
projekat inace traje 15 meseci i imacemo dosta takvih sastanaka još i u Novom Sadu i u Segedinu. Nadam se
da ce biti, da cemo biti u mogucnosti da to uradimo. Glavni rezultat projekta ce biti jedna škola koja ce se
održati u aprilu sledece godine i napravicemo jednu elektronsku knjigu koja ce, nadamo se, pomoci
nastavnicima ne samo matematike, nego i fizike i hemije i ostalih prirodnih nauka kod predavanja znaci i
savladavanja nastave uopšte znaci ne samo iz matematike nego i svih ostalih prirodnih nauka.
Spiker:
Kada smo pratili upise na fakultete dobili smo informaciju da je ove godine nešto vece interesovanje upravo
za prirodne nauke pa izmedu ostalog i za matematiku. Verujem da ce ovako nešto svakako doprineti tome, jel
tako?
Arpad Takac, PMF:
Ja se nadam. Inace opšti je trend da sad državni posao mnogo znaci tako da mnogi ljudi su to vec davno
razumeli i sad su krenuli i na naše fakultete, naš fakultet PMF koji je ovako jedan elitni fakultet. Jedno vreme
je bilo možda manje studenata, ali sad mislim da je uglavnom svuda sasvim dovoljan broj studenata ne samo
na PMF-u, nego i na ostalim fakultetima u Novom Sadu.
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